



A continuación en castellano

València, dimarts 13 de juny de 2023

El logotip, obra del dissenyador valencià Boke Bazán, ha sigut presentat en el Palau de la Música

L'Orquestra de València Iluïx nova marca gràfica en el 80é aniversari de la seu fundació

L'Orquestra de València ja iluïx la nova marca gràfica amb motiu del 80é aniversari de la seu fundació. La presidenta en funcions del Palau de la Música, Gloria Tello, acompanyada pel director de l'entitat, Vicent Ros, ha assistit este dimarts, 13 de juny, a la presentació del nou logotip al costat del dissenyador, Boke Bazán, el director titular i artístic, Alexander Liebreich, i el professorat de la formació simfònica.

“Donada la importància d'un aniversari tan rellevant per a l'Orquestra de València, volíem que a part d'una imatge commemorativa molt potent, tinguera des de la seu fundació, i definitivament, la seua pròpia marca gràfica, i el resultat és magnífic, amb un logo elegant, atractiu, seré i informatiu que reflectix l'esperit de la nostra benvolguda formació”, ha declarat este dimarts Gloria Tello, presidenta en funcions del Palau de la Música.

En este sentit, Boke Bazán ha explicat que esta imatge gràfica “naix i s'inspira en la “O” i la “V” com a eix per a simbolitzar el vent, la corda i la percussió, les tres grans famílies d'una orquestra”. El dissenyador valencià ha afegit que “es dota a l'Orquestra d'una identitat, que a més de representar visualment a la pròpia Orquestra, es reconega com un ens de prestigi en el panorama internacional, a causa de no sols de la seu antiguitat sinó a la seu posició i importància”.

És la primera vegada que l'Orquestra de València compta amb una imatge permanent que servirà, a més, per a il·lustrar la present temporada d'aniversari. En este sentit, el director del Palau, Vicent Ros, ha indicat que “la ciutadania pot apreciar una imatge commemorativa que s'estén a partir del mateix símbol amb un 80 en sintonia i harmonia amb la mateixa Orquestra, un número únic i propi que definix esta temporada tan especial”.

Disposem de material gràfic



VLC

València, martes 13 de junio de 2023

El logotipo, obra del diseñador valenciano Boke Bazán, ha sido presentado en el Palau de la Música

La Orquesta de València luce nueva marca gráfica en el 80º aniversario de su fundación

La Orquesta de València ya luce la nueva marca gráfica con motivo del 80º aniversario de su fundación. La presidenta en funciones del Palau de la Música, Gloria Tello, acompañada por el director de la entidad, Vicent Ros, ha asistido este martes, 13 de junio, a la presentación del nuevo logotipo junto al diseñador, Boke Bazán, el director titular y artístico, Alexander Liebreich, y el profesorado de la formación sinfónica.

“Dada la importancia de un aniversario tan relevante para la Orquesta de València, queríamos que aparte de una imagen conmemorativa muy potente, tuviera desde su fundación, y definitivamente, su propia marca gráfica, y el resultado es magnífico, con un logo elegante, atractivo, sereno e informativo que refleja el espíritu de nuestra querida formación”, ha declarado este martes Gloria Tello, presidenta en funciones del Palau de la Música.

En este sentido, Boke Bazán ha explicado que dicha imagen gráfica “nace y se inspira en la “O” y la “V” como eje para simbolizar el viento, la cuerda y la percusión, las tres grandes familias de una orquesta”. El diseñador valenciano ha añadido que “se dota a la Orquesta de una identidad, que además de representar visualmente a la propia Orquesta, se reconozca como un ente de prestigio en el panorama internacional, debido a no sólo de su antigüedad sino a su posición e importancia”.

Es la primera vez que la Orquesta de València cuenta con una imagen permanente que servirá, además, para ilustrar la presente temporada de aniversario. En este sentido, el director del Palau, Vicent Ros, ha indicado que “la ciudadanía puede apreciar una imagen conmemorativa que se extiende a partir del mismo símbolo con un 80 en sintonía y armonía con la misma Orquesta, un número único y propio que define esta temporada tan especial”.

Disponemos de material gráfico